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ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ ACADÈMICA DE 

MÀSTERS OFICIALS 
 

Data: dijous, 2 de setembre de 2021  

Hora: 12:00 hores  

Lloc: Sala virtual de Teams 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1.  Resolució del rector i inici de curs 2021-2022 

 

Assistents: 

 

Maria SOLER SALA (presidenta)  

Diego SOLA GARCIA (secretari)  

Xosé ARMESTO LOPEZ 

Gemma CELIGUETA COMERMA  

Rosa M. CREIXELL CABEZA 

Pilar GENÉ PINÓS  

Josep LLUIS FALCO  

Olga OBÓN SANZ  

Xavier MANGADO LLACH 

Natalia MORAGAS SEGURA 

Nuria PUMAR BELTRAN  

Dolores SÁNCHEZ AGUILERA 

Jordi ROCA VERNET  

 

Han excusat la seva assistència: 

 

Teresa ABELLÓ GUELL 

Maria FELIU TORRUELLA 

Montserrat SALVÀ CATARINEU 

 

 

Desenvolupament de la reunió: 

 

 

 

La reunió comença a les 12:04, amb la intervenció –per obrir el punt únic de l’ordre del dia–, de la 

vicedegana acadèmica, Dra. Maria Soler, presidenta de la Comissió. La vicedegana recorda que es 

va publicar la resolució de l’equip rectoral sobre el model de docència per al curs 2021-2022 a finals 
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de juliol, però que està previst que se’n publiqui una de nova de manera imminent, que actualitzarà 

les instruccions precedents. Segons les últimes indicacions, s’esperava recuperar la presencialitat 

en la docència de les facultats de la Universitat de Barcelona, amb aforament del 70% dels espais 

autoritzats on es duen a terme les activitats docents. 

 

La Dra. Maria Soler expressa el seu convenciment, ateses les resolucions i les orientacions que 

s’espera rebre ben properament, que pel que fa als màsters, es recuperi el 100% de la presencialitat. 

Recorda que, malgrat el desig de tothom de tornar a una docència normalitzada a la situació prèvia 

a la pandèmia, la situació sanitària seguirà condicionant la tasca docent. 

 

La Dra. Lola Sánchez manifesta el seu desacord amb la interpretació que es fa de les resolucions del 

rectorat sobre un ple retorn a la presencialitat, ateses les condicions en què s’han de fer les classes. 

La vicedegana expressa que en el cas dels màsters serà possible una certa flexibilització amb 

fórmules de docència híbrida adaptades a les característiques de cada màster, especialment en el 

cas d’estudiants estrangers. 

 

La Dra. Rosa M. Creixell expressa la preocupació que hi hagi professorat, especialment de més edat 

i en circumstàncies de salut complicades, que opti per una docència només virtual. La vicedegana 

comenta que cal atendre les molt diverses situacions i ser flexibles i que el repte del curs que 

comença serà el d’integrar aquestes situacions en els criteris d’actuació fixats. 

 

El Dr. Josep Lluís coincideix amb la necessitat de la flexibilitat i manifesta que des de l’equip rectoral 

s’hauria d’haver recollit de manera més clara el parer de les comissions de màster de les diverses 

facultats per tal de fixar, també, el criteri d’actuació en el nou curs i la resolució definitiva que està 

a punt de publicar-se. En relació als estudiants de fora de l’Estat que no s’hagin pogut desplaçar fins 

a Barcelona, el Dr. Lluís comenta que difícilment es podrà renunciar a la virtualitat. 

 

La Dra. Gemma Celigueta manifesta la sensació de poc control en l’aplicació d’aforaments i 

mesures, sobretot en relació al càlcul real de si els espais reservats per als màsters són els més 

adequats d’acord amb els protocols. 

 

La Dra. Natalia Moragas, que integra la Comissió de Facultat per a la desescalada de la pandèmia, 

comparteix que està pendent de celebrar-se una nova reunió d’aquesta comissió el 7 de setembre, 

amb el que encara es podran donar més indicacions a nivell de Facultat en dies propers. 

 

El Dr. Xosé Armesto coincideix amb que la situació de provisionalitat genera molts interrogants 

sobre com s’iniciarà el nou curs, especialment en el cas del màster de Planificació Territorial i Gestió 

Ambiental, que ell coordina, i que comença el 13 de setembre. 

 

El Dr. Jordi Roca comenta que, segons la situació actual, entén que els dos principis que regiran el 

nou semestre seran la flexibilitat i l’autonomia dels màsters. La vicedegana hi coincideix i creu que 

aquest principi de certa autonomia quedarà garantit. 
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La Dra. Gemma Celigueta pregunta si hi ha la possibilitat de posar a disposició dels màsters espais 

alternatius als actualment demanats i assignats, en funció de la sensació de seguretat que tant el 

professorat com l’alumnat tinguin un cop començat el curs. La vicedegana acadèmica respon que 

la Secretaria de Màsters intentarà adaptar-se a les necessitats d’espai de cada màster, en funció de 

les disponibilitat de la Facultat (que està molt saturada) i de la matrícula dels grups, sempre dins 

del que marquin les autoritats sanitàries en matèria d’aforaments. 

 

La Dra. Lola Sánchez manifesta el seu dubte de si cal donar alguna indicació o missatge més clar 

sobre el model de docència als estudiants internacionals, dins la provisionalitat i incertesa de la 

situació. El Dr. Xosé Armesto assenyala que, finalment, hi ha un conflicte entre la normativa i 

planificació publicada, d’una banda, i l’evolució de la situació, de l’altra. Així, afegeix, caldrà seguir 

en una situació d’adaptació permanent a cada escenari i moment. 

 

La Dra. Maria Soler comunica que tan aviat com sigui coneguda la nova resolució del rector, la farà 

arribar als coordinadors i coordinadores de màsters, tot emplaçant-los a una propera reunió 

ordinària de la Comissió Acadèmica per seguir tractant més incidències i temes vinculats a l’inici 

de curs. Es proposa que la propera convocatòria sigui semipresencial (amb un espai físic de trobada 

a la Facultat i connexió, també, en línia, per a qui la segueixi des de casa). 

 

No havent-hi més temes a tractar, la presidenta aixeca la sessió a les 13:09 h, de la qual com a 

secretari, n’estenc aquesta acta.  

 

 

Vist i plau, presidenta de la Comissió 

 

 

 

 

 

Dr. Diego Sola Garcia                                                                                      Dra. Maria Soler Sala 


